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Referat Digitalt FAU møte 18. januar kl 19:00-21:00 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Deltagere FaU Tilstede i møtet

Be+na Fry Jacobsen (3B) X

Patricia San Miguel X

Johannes Gullestad (1A)

Anna Magdalena Lampinen Grennberg  (1B) X

Johan Eirik Brudvik (1C) x

Maria Gundersen  (2A) x

Kine Ringdal (2B) x

Sophie Eckbo Clausen Larsen (2C) x

Monica Nordløkken (2D) x

Mar'n Belck-Olsen (3A)

Anja Bergby (3C) x

Mads Skjelberd Gundersen (4A) x

Benedicte Adele Soria Barkvoll  (4B)

Randi Beate Stageland Bull (4C) x

Mia Loubello (5A) x

Veronica Gauslå (5B) x

Mari Borchsenius (5C)

Anne-Marie Tangen (6A) x

Anders Eriksen (6B)

Marianne Meier-Tang (6C) x

Kjers' Øiestad (7A) Representert av Patricia San Miguel

Chris'ne Tang (7B) x

Karine Ulleberg (7C) x

Bente Klara Kvam x
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Referat: 

Godkjenning av referat fra FaU møte avholdt 9 november. Anja Bergby er referent for dagens møte. 
Ingen kommentarer 'l dagens innkalling. Agenda godkjennes. 

1) Info fra rektor Bente Kvam: 
. 

• Covid-19 smiae på skolen 
o Gult nivå medfører at mange ak'viteter utgår som disco i skolegård, mange 

sosiale ak'viteter o.l. 
o Bydelsoverlegen (ref mail sendt ut fra rektor 'l alle foreldre 'dligere i dag) 

forventer mye smiae i samfunnet. Alle oppfordres 'l å holde seg orientert om 'l 
enhver 'd gjeldende regler. Selvtester deles ut. 

o Krevende situasjon på skolen. Det kan bli aktuelt å redusere 'lbudet. 183 elever 
er i dag smiaet, 15 lærere herunder 13 med covid. Deae gjør situasjonen svært 
krevende 

• Skolen rekruaerer 
o Vanskelig å rekruaere 'l Grindbakken, antageligvis fordi skolen ligger i utkanten 

av Oslo by. Deae er den vik'gste oppgaven 'l Bente våren 2022. 
o Mangler 4 s'llinger fra 1-4 trinn. Det er et vanskelig marked å rekruaere i. 2 går 

av med pensjon og et par i svangerskapspermisjon. De første s'llingene legges ut 
i februar. 

o Helsesykepleier har blia taa ut 'l smiaesporing siden før jul, noe som heller ikke 
er op'malt 

o Grindbakken er 40 år i år 
• Ønsker en komite 

o Foreldremøter starter i uke 6 og 7. Klassekontakt involveres i agenda. Håper det 
kan gjennomføres fysisk, hvis ikke blir det på teams med breakout rooms. 

o Rehabilitering av skole 
• Oppe AKS er nedslia og nedre del av skolebygning ved helsesykepleien 

trenger oppussing 
• Grindbakken har blia taa av listen år eaer år, men nå kommer 'ng 'l å 

skje. 
• Hele AKS bygget vil bli taa (kjøkken, toalea, vinduer, gulv etc). Deae er vi 

glade for selv om det periodevis vil medføre noen endringer. Bla 1 klasse 
vil bli berørt ved at AKS må avholdes i klasserommet. 

• Eaer påske vil 2 trinn og helsesykepleier rommet måae flyae ut. Alle 
flater vil bli taa også her. 2 klasse vil bli spredt utover frem mot 
sommeren slik at deae er ferdig 'l eaer sommeren. 

o Skolen har bygget seg opp et mindreforbruk (overskudd). Skyldes bla 
lang'dssykeleie har ikke blia erstaaet, ikke ansaa nok mennesker (ikke oppfylt 
lærernormen) Mindreforbruket vil bli brukt 'l å skihe ut en del møbler, komfyr 
skihes ut, naturfagsutstyr og læreverk i engelsk kjøpes inn, monter for uts'lling 
av elevkunst. 

o Mobilklokker 
• Drihsstyret har ansvaret for skoleregler. Skolen har blia taa en runde på 

1.,  og 3. klasse og oppleve at det her ikke er et stort problem. Klokkene 
ligger i sekken. I ierde trinn har de fleste telefon heller ikke et problem.  

• I andre klasse er deae derimot et problem. Her endres avtaler og er ikke 
i samsvar med skolen og AKS sine regler. Deae skaper merarbeid for 
AKS / skole. Deae medfører at voksne som skal være sammen med 
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barna må forlate barnegruppen og koordinere endringer i avtaler i 
stedet for å være 'l stede med barna.  

• Skolen opplever at foreldre følger ikke reglene i dag. Derfor vil ikke 
denne policyen endres, og barna får ikke ha klokken på hånden. 

• Skolen kan endre 'l at klokken ikke slås av men fortsaa legges i sekken.  
(foresaae MÅ da ha saa klokken i skolemodus) 

o Nye bøker har blia kjøpt inn 'l skolens bibliotek– både engelske og norske. 
Opprydning blant bøker som ikke har blia lånt ut på mange år. 

o Det er også kjøpt inn nye læreverk i engelsk og norsk. Ulordringen er at mange 
læreverk ikke er oppdatert eaer den nye fagplanen.  

o Trafikk 
• Bente viser bilde av trafikk kaoset fredag morgen som var. Det var ingen 

som kom frem eller 'lbake. Biler kjører på fortauet. Utrykningskjøretøy 
har ingen mulighet 'l å komme frem. Det er ikke så ille hver dag. 
Kommer ann på om søppelbilen kommer eller ikke og også om det er 
mye snø. Veldig mange biler kjører på fortauet som er bekymringsverdig. 

• FaU oppfordres 'l å slippe barn av der fortauet begynner (ved 
Trostefaret). 

• Bente påpeker at deae er veldig alvorlig. Bør tas opp i foreldremøtene. 
Det har vært tre alvorlige hendelser blant barn den siste 'den der 
ambulanse har blia 'lkalt. 

• En løsning kan være å seae ut skolepatrulje som de har på andre skolen.  
• Øverste rundkjøring så kan man slippe av i krysset og kjøre 'l venstre. 

Oppfordring å tegne opp et kart på begge dropsoner. 
o AKS 

• Vanskelig å få ansaa nye baseledere 
• Skole har i samarbeid med AKS oppdatert ru'ner for å forhindre vold og 

seksuelle overgrep. Feks gjelder deae dersom et barn har haa et uhell. 
Det må da være to personer og AKS/skolen har ikke anledning 'l å vaske 
barn neden'l. Men barn kan instrueres 'l å gjøre det selv samt hvordan 
skihe 'l rene klær. Hvis barnet ikke klarer det selv, vil foresaae bli 
kontaktet.  

o Åpen halv'me på bydelsutvalget 
• Det har vært uaalt av en journalist som henvise 'l en slåsskamp på 

Grindbakken, der poli'et ble 'lkalt. Grindbakken har ikke kjennskap 'l 
at det har vært avtalt slåssing på Grindbakken skole hvor poli'et har 
vært 'lkalt, slik som det ble formidlet 'l bydelsutvalget sier Bente. Hun 
er svært overrasket over at en journalist fremseaer slike påstander i 
åpen halv'me i  bydelsutvalget, uten å kontakte rektor. 

• Det er derimot en del uro på nærliggende skoler. 
• Huseby melder om 7 trinn med grove meldinger på sosiale medier. 
• Foresaae er ikke koblet på hva som skjer på sosiale medier. 
• På Hovseter har det vært en slåsskamp før sommeren. 
• Rådet fra poli'et 'l Grindbakken – dersom man opplever hendelser kan 

saker bli meldt 'l poli'et. Deae kan også gjøres anonymt.  

2) Nya fra Fau styret 

• Har haa møte med skolen sammen med representant for Digitalkomite om 
Resultat spørreundersøkelse fra 2021.  
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• Tips: Klikk på Nya fra Oslo skolen på skoles hjemmesiden for å finne info om 
Bruk av læringsteknologi:  

o Digital skolehverdag  
o Læringsbrea: (haps://grindbakken.osloskolen.no/fag'lbud/satsingsomrader/
laringsbrea/) 

o Retningslinjer for personvern (haps://aktuelt.osloskolen.no/larerik-bruk-
av-laringsteknologi/informasjonssikkerhet-og-personvern/personvern/) 

• Foreldremøter i uke 6 og 7 
o Foreldrestyrt foreldremøte. Ligger et dokument på Fau sin hjemmeside 

for 'ps 'l godt miljø og mobilvea som være et tema på foreldremøtet: 
haps://grindbakken.osloskolen.no/contentassets/
abc8ee1f70254126b9f5cf0f22f6e509/'ps-'l-foreldre-godt-miljo.pdf 

1. haps://grindbakken.osloskolen.no/contentassets/
abc8ee1f70254126b9f5cf0f22f6e509/mobilvea-fau-grindbakken-
skole.pdfValg av FaU representant kan bli valgt der hvor de har siaet i to år. 
Nye representanter 'ltrer i høst. Minn lærere å formidle nye representanter 
'l kontoret så FAU listen blir oppdatert  

• FaU gruppe på whatsapp/spond 
• Oslo KFU (Oslo Kommunale foreldreutvalg) 

o Ny Teamsløsning for FAU – blir orientert om neste gang 
• Neste møter Oslo KFU (Skolegruppemøte 16.02.22, Foreldrekonferansen 

23.03.22, mer info og påmelding på hjemmesiden). 

3) Orientering om FaU regnskap v/ Mads 
Juleshowet 'l tross for gjennomført digitalt 10.000 kr i overskudd. Pleier å være inntekter fra 
kakesalg etc som ikke ble. 
181.000 på konto. 

4) Drihsstyret v/ Mads 
God økonomi på skolen. Grindbakken er 40 år i år. Slåsskamper.  

5) Status og gjennomgang av saker fra de ulike komiteene 

Trafikk-komiteen 
• Reflekskampanje er gjennomført. 2-4 trinn 4A hadde en oppslutning på 99,5 %. 
• Trinn 5-9 hadde 6B og 6C  100% oppslutning. Vinneren for kinobilleaene deles ut 'l 

tre klasser i år  
• Saa opp møte med forrige FaU trafikk komite for å få videreført ak'vitetene som ble 

igangsaa i ior. 
• Trygg skolevei! Oppfordrer foreldre Il å melde manglende brøyIng, strøing, 

gatelys langs skoleveien på Bymelding.no fra Bymiljøetaten - de gir 'lbakemelding 
når det er ulørt vanligvis eaer et par dager. 

Julekomiteen 
• Beslutning for å ta det digitalt i siste liten pga restriksjoner med noen foreldre 'l 

stede.  
• Stor takk 'l gjennomføring av juleshow. Veldig fin fores'lling. 
• En person ønsket refusjon av billeaer, resten var veldig fornøyd med at det ble 

gjennomført selv om deae ble digitalt. 
• Vanskelig å få foreldre 'l å s'lle opp på feks kiosk vakt etc. Var nok utslagsgivende at 

Try hadde et arrangement samme helg – man bør tenke på deae 'l neste gang. 
• Mye jobb for lite penger. Usikker på hva som var 'dligere år. Mistet kakesalget og 

gikk 10.000 i pluss. Lys og lyd var noe dyrere i år.  

https://grindbakken.osloskolen.no/contentassets/abc8ee1f70254126b9f5cf0f22f6e509/tips-til-foreldre-godt-miljo.pdf
https://grindbakken.osloskolen.no/contentassets/abc8ee1f70254126b9f5cf0f22f6e509/tips-til-foreldre-godt-miljo.pdf
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Trivselskomite/SMU/AKS 
• «Den gyldne do» og «gyldne kost» blir taa opp igjen og videreført for de klassene 

som holder mest orden i garderobe/ klasserom/ toalea. 
• Byaemarked for kostymer og 'ng vil bli vurdert før Halloween. Kan dere ?deae? slås 

sammen med loppemarkedet? 
• Gjenstår - Halloween veiledning 

Digital komiteen 
• Møte med Terje og Bente for å få synspunkter på spørreundersøkelsen som ble 

avholdt i ior. Resultatene hadde blia diskutert med de ansaae ved Grindbakken og 
taa noen av hovedpunktene 'l eaerretning. Feks punktet at fysiske bøker ser ut 'l å 
ha en nedgang når læringsbreaet blir taa i bruk.  

• Hovedfunnene i iorårets undersøkelse (se vedlegg «Spørreundersøkelse – 
Digitalkomite 2021» på FaUs hjemmeside) og som skolen bør følge opp er at barna 
blir dårlig 'l å skrive for hånd. Det er unødvendig å bruke pekefinger på lesebrea. 
Det er ønske å bruke mer penn i småskolen og lese i bøker der det er mulig. 

• Småskolen skal bruke bøker i norsk og engelsk.  
• I mellomtrinnene brukes mer lisensbaserte læringsbøker og det sendes med mer 

utskrih på papir 
• På hjemmefronten -spesielt på mellomtrinnet oppfordres skolen 'l å skrive i 

lekseplanen skal lekser gjøres sammen med foreldre eller på en måte så foreldrene 
blir involvert. 

• Skolen skal vurdere å sende ut ny undersøkelse – tas opp i mars. 
• Neavea foredrag – har vært i kontakt med Barnevakten. 1 ½ 'me digitalt fra 4 'l 7 

klasse på smestad skole. Kommer 'lbake om det er kun for foreldre eller også med 
barn. Innspill om at dersom deae kun er for foreldrene så bør det kjøres for alle 
trinn. 

AkIvitetskomite 

Ikke 'lstede- ingen oppdateringer 

6) Diskusjon 
• Mobilklokker og forslag 'l regelendring 

o Påminnelse på regler skal deles av klassekontakt slik at deae kan tas opp på 
foreldremøter på nyåret 

o Sophie deler link 'l forslag oversendt skole og FaU (se vedlegg) 
o Tas opp 'l diskusjon på neste FaU møte 

• Mobbing 
o Melding på FB fra forelder om skolen er fornøyd med de 'ltakene de har 

mot mobbing. Trivselskomite følger opp i SMU. 

7) Eventuelt 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Neste Fau møte er berammet 'l 8.mars 2022 'rsdag 19:-21:00  

Saker meldes inn på forhånd på mail 'l: faustyretgrindbakken@gmail.com  
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Det er vik'g at hver klasse er representert på møtet. Om du som fast representant ikke kan 
møte kan en representant møte i dia sted (feks klassekontakten, andre foresaae i klassen, 
andre i FAU som har barn i samme klasse).  

Meld fra 'l FAU-styret om hvem som eventuelt møter i dia sted på spond gruppe eller mail 
adressen over. 


